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REPUBLIKA HRVATSKA 

SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA                        

GRAD KUTINA 

GRADSKO VIJEĆE 

Trg kralja Tomislava 12, 44320 Kutina 

Tel: 044/692-010       Fax:044/683-463 

 

KLASA:024-01/22-05/7 

URBROJ: 2176-3-04/01-22-5 

Kutina, 15. prosinca 2022. 

 

 

Zapisnik 

13. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine, održane 8. prosinca 2022. godine 

 s početkom u 12,00 sati u Gradskoj vijećnici Grada Kutine, 

Trg kralja Tomislava 12, Kutina 

 

 

Na 13. sjednici Gradskog vijeća sudjelovali su sljedeći vijećnici: 

 

 

Koalicija stranaka:                                                       Koalicija stranaka: 

 

HDZ, HSU, HNS                                                  SDP, Laburisti 

1. Nebojša Čović - HDZ 

2. Matija Šurbek - HDZ 

3. Ivana Masnec – HDZ 

4. Milena Šimundić - HDZ 

5. Drago Šparavac - HDZ 

6. Jure Nikšić - HSU  

7. Slavko Snovak - HNS  

1. Jasminka Molnar - SDP 

2. Barbara Mihaljević -SDP 

3. Drago Šivak – SDP 

4. Vedran Bohatka – SDP 

5. Dalibor Žiljak – Laburisti 

 

Domovinski pokret DP i MOST  

1. Ilija Bago - DP 

2. Ivica Glibo - MOST 

 

HSS 

1. Dragutin Vagner  

 

OIP 

1. Robert Krpes 
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Nezavisni vijećnici:  

1. Miroslav Šnjarić 

2. Davor Kljakić  

3. Dražen Kinderman 

 

 

Ostali sudionici 13. sjednice Gradskog vijeća: 

- gradonačelnik Grada Kutine, g. Zlatko Babić 

- zamjenica gradonačelnika, gđa Ivana Grdić  

- pročelnica Službe za opće poslove i tajnica Gradskog vijeća, gđa Martina Vazdar 

- pročelnik Ureda gradonačelnika, g. Robert Kolenc 

- pročelnik UO za financije, g. Ivan Crnac 

- pročelnik UO za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, g. Željko Tomičić 

- pročelnik UO za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić 

- pročelnica UO za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman 

- ravnatelji ustanova i direktori trgovačkih društava 

- izvjestitelji 

- predstavnici medija 

 

Tijek sjednice snimljen je na nosaču zvuka i u svakom trenutku je dostupan.  

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeća g. Robert Krpes. 

 

Na početku sjednice u 12:00 sati bilo je prisutno 17 vijećnika. 

  

Jednoglasno s 17 glasova za, 0 protiv, usvojen je Zapisnik 12. sjednice Gradskog vijeća te je donijet 

sljedeći 

Z a k l j u č a k 

 

Usvaja se Zapisnik 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine održane 6. listopada 2022. godine. 

 

Predsjedavajući je predložio Dnevni red sjednice.  

 

Jednoglasno s 17 glasova za, 0 protiv usvojen je sljedeći  

 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Aktualni sat 

 

2. Prijedlog:  

a) Odluke o četvrtim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

b) III. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

c) III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu  

d) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu za 2022. godinu 
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e) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 

za 2022. godinu 

f) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2022. 

godinu 

g) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba udruga Grada Kutine za 2022. godinu 

h) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

i) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2022. godinu 

j) III. izmjene i dopuna Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 

2022. godinu 

 

3. Prijedlog:  

a) Odluke o Proračunu Grada Kutine za 2023. godinu i projekcije Proračuna za 2024. i 

2025. godinu 

b) Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2023. godinu 

c) Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2023. godinu 

d) Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih  zgrada u 

prostoru na području Grada Kutine za 2023. godinu  

e) Programa javnih potreba u školstvu za 2023. godinu 

f) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju u 2023. godini 

g) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2023. godini 

h) Programa javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2023. godinu 

i) Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu 

j) Programa javnih potreba udruga Grada Kutine za 2023. godinu 

k) Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 2023. godinu 

 

4. Prijedlog odluke o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2023. godinu 

 

5. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti EKO MOSLAVINI d.o.o. za zaduženje  

 

6. Prijedlog odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj   uporabi 

 

7. Prijedlog odluke o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Kutine od 10. veljače 2022. godine 

 

8. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića 

Kutina 

 

9. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplaćivanje usluga Dječjeg 

vrtića Kutina 

 

10. Prijedlog odluke o pokretanju postupka za izbor članova Savjeta mladih Grada   Kutine. 

 

11. Prijedlog plana rada Gradskog vijeća za 2023. godinu 

 

12. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Kutine za 2023. godinu 
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13. Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika nacionalnih 

manjina Grada Kutine za 2023. godinu  

 

 

Točka 1. 

Aktualni sat 

 

Na pitanja vijećnika odgovarao je gradonačelnik, pročelnici upravnih tijela, ravnatelji ustanova i 

direktori trgovačkih društava. 

Tijek rasprave snimljen je na nosaču zvuka. 

 

Vijećnik g. Nebojša Čović postavio je dva pitanja. Prvo pitanje odnosilo se na projekt aglomeracije, 

odnosno kašnjenje radova asfaltiranja ulica Andrije Hebranga, Vinogradske i ostalih ulica. 

Zanimalo ga je zašto se toliko kasni i kada će se kolnici asfaltirati. Naglasio je osobiti problem 

Ulice Andrije Hebranga gdje djeca dolaze u vrtić i susreću se s rupama na cesti i lokvama vode. 

Drugo pitanje bilo je vezano za medijske natpise o potpisivanju ugovora od strane Moslavine d.o.o. 

o dobivanju određenih financijskih sredstava. Zanimalo ga je koji je to iznos,  na što će biti utrošen 

i radi li se o bespovratnim ili povratnim sredstvima.  

 

Odgovarajući na prvo pitanje, direktor Moslavine d.o.o. g. Mijo Šepak ponovio je ono što je rekao 

na 12. sjednici Gradskog vijeća kako je do sada asfaltirano 30-ak km cesta te da i sami nisu 

zadovoljni brzinom izvođenja završnih radova. Ipak, od zadnje sjednice Gradskog vijeća 

asfaltirane su Radićeva ulica, dio ulice A. G. Matoša, Osječka i Novogradiška ulica i još neke ulice. 

Prije Božića, ako temperaturni uvjeti dozvole, asfaltirati će se Ulica Andrije Hebranga, Ulica Kneza 

Višeslava i Kneza Trpimira. Isto tako, do kraja godine trebala bi se asfaltirati i Vinogradska ulica.  

U Ulici hrvatskih branitelja, koja vodi prema sjevernom djelu naselja Grada Kutine, do kraja godine 

trebalo bi se izvršiti privremeno saniranje onih dijelova gdje je došlo do ulegnuća ili puknuća. 

Izrazio je nadu da će se u 2023. godini sve skupa ubrzati. Naglasio je da su stroge procedure koje 

prethode završetku i asfaltiranju određenih ulica. Tamo gdje su kanalizacije moraju se raditi snimke 

kamerom, mora se dokazati valjanost građevine, mora se dokazati zbijenost temeljnog sloja 

posteljice ceste. Dok se sve to ne postigne, ne može se dobiti suglasnost nadzornih tijela da bi se 

išlo u asfaltiranje. Još je jednom ponovio da će se i dalje vršiti pritisak da se asfaltiranje ubrza 

koliko god je to moguće. 

U odgovoru na drugo pitanje g. Šepak je objasnio da je Moslavina d.o.o. nominirala četiri projekta 

za bespovratna sredstva: dio kroz Nacionalni plan oporavka i otpornosti 2021.-2026., a dio iz Fonda 

solidarnosti Europske unije i Fonda za zaštitu okoliša i energetske učinkovitosti. Tri ugovora su 

već potpisana odnosno ostvarena su bespovratna sredstva za projekt izgradnje rekonstrukcije 

vodovodne mreže u južnom dijelu Ulice Stjepana Radića. To će osigurati onaj dio posebnog dijela 

prema gradskoj deponiji, ali i ono zemljište koje je ranije otkupljivano sjeverno od gradske 

deponije koje može služiti za energetska postrojenja ili druge djelatnosti. Ovim projektom riješiti 

će se rekonstrukcija dijela mreže od autoceste prema gore kako bi se dobio odgovarajući optimalni 

pritisak te će se izgraditi jedan dio mreže u Romskom naselju koji nije imao vodovodnu mrežu. 

Projekt je vrijedan 5.509.154,24 kuna. To je 90% bespovratnih sredstava od čega  80% iz sredstava 

Nacionalnog plana oporavka i otpornosti i 10% iz sredstava Hrvatskih voda, a  10%,  550.000,00 
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kuna će financirati Moslavina d.o.o. odnosno Grad Kutina kroz program koji će ostvariti ili iz 

naknade za razvoj ili direktno iz proračuna Grada Kutine. 

Drugi projekt je „Projekt uvođenja digitalizacije usluge javne vodoopskrbe i pametno upravljanje 

vodovodnim sustavom na uslužnom području isporučitelja vodnih usluga Moslavina d.o.o., Smart 

water Moslavina“, priprema projektno-tehničke dokumentacije. Objasnio je kako se želi 

projektirati za cijelo buduće uslužno područje zato što je nominacija bila u vrijeme kada se govorilo 

o uslužnim područjima, od Velike Ludine pa sve do Hrvatske Dubice. Projekt je vrijedan 

675.562,50 kuna. Izrazio je nadu da će se nakon uspješno provedenog projekta moći ići u analizu 

i realizaciju tog programa pametnog upravljanja vodovodnim uslugama. Ta su sredstva 100% 

bespovratna. 

Iz Fonda solidarnosti Europske unije ide „Projekt obnove konstrukcije građevine – sanacija 

vodospremnika Kutina“. Projekt mora biti gotov do svibnja 2023. godine. U tijeku je nadmetanje 

za odabir izvođača, a mišljenja je da će se sredstva utrošiti u cijelosti. Iznos ugovora je 3.119.500,00 

kuna i to su bespovratna sredstva u iznosu od 100%. Pojasnio je kako Moslavina d.o.o. upravlja s 

dvije vodospreme u sustavu vodoopskrbe. Jedna je u Velikom brdu u Popovača i druga ju u 

Vinogradskoj ulici u Kutini i te su dvije vodospreme povezane magistralnim cjevovodom. Zbog 

starosti i zbog nedavnog potresa došlo je do oštećenja na samom objektu. Onaj dio projekta koji je 

prijavljen za sanaciju objekta je prihvaćen i ugovor potpisan. Postoji još jedan ugovor iz Fonda za 

zaštitu okoliša i  energetsku učinkovitost, fotonaponske elektrane. Moslavina d.o.o. je u tom dijelu 

prijavila projektiranje, ali ugovor još nije potpisan. Međutim, postoje naznake da su prošli određene 

kriterije odabira. Projekt je vrijedan 746.000,00 kuna i sufinancirati će se sa 40% od strane Fonda. 

Riječ je o izgradnji solara koji mogu ići na objekte koji imaju gospodarsku funkciju pa i kod javnih 

isporučitelja vodnih usluga, ali i solari koji mogu ići i na zemljanu površinu koja je u sklopu 

objekata javnih isporučitelja vodnih usluga. Na taj se način žele amortizirati energetski udari koji 

su došli po pitanju opskrbe energijom. Izvijestio je kako će nakon aglomeracije Kutina doći 

aglomeracija Popovača sa 50- 60 crpnih stanica kako u vodoopskrbnom sustavu tako i u sustavu 

odvodnje. Da bi sustav odvodnje mogao funkcionirati te će crpne stanice trošiti značajnu količinu 

električne energije. Rekao je kako su sada pokušali  iskoristiti sredstva što će činiti i u budućnosti 

da se pokuša kroz alternativne izvore energije doći do smanjenja troška električne energije kako bi 

u konačnici i vodna usluga javnih isporučitelja vodnih usluga bila jeftinija prema našim građanima. 

Zaključio je kao je 10.000.000,00 kuna mimo aglomeracije značajan iznos koji će se uložiti u naš 

vodoopskrbi sustav, u sustav vodoopskrbe i  odvodnje. Izrazio je nadu kako će takvih projekata biti 

još. 

 

Vijećnik Matija Šurbek postavio je dva pitanja. Prvo pitanje odnosilo se na pritužbe dijela građana 

na rušenje stabala u gradu Kutini i različite informacije i  dezinformacije o tome kako se radi o 

nestručnom rušenju. Zanimalo ga je ruše li se stabla u skladu sa pravilima struke i je li riječ o 

rušenju stabala u parkovima u centru Kutine i okolice koji su u nadležnosti Hrvatskih šuma. 

Drugo pitanje bilo je vezano za izgradnju skate parka u Kutini, odnosno u kojoj je fazi izgradnja. 

Pohvalio je postavljanje klizališta na Trgu dr. Franje Tuđmana ove godine i upitao znači li to da će 

se zaustaviti odnosno odgoditi završetak skate parka, imajući u vidu dodatne troškove za 

organizaciju klizališta. 

 

Gradonačelnik je odgovorio na drugo pitanje i objasnio razloge zašto prošle godine nije bilo 

klizališta, a ove će se godine klizalište ipak postaviti u okviru Zimske čarolije. Nakon manjih 

zahvata u proračunu našla su se sredstva za postavljenje klizališta. Nositelj aktivnosti će biti 
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Komunalni servisi Kutina, a Turistička zajednica Grada Kutine nositelj aktivnosti sveg ostaloga 

što se tiče Zimske čarolije. Istaknuo je da se prošle godine nije išlo u postavljanje klizališta zbog 

sigurnosnih razloga odnosno zbog izgradnje POS zgrade te bilo kakvo događanje na trgu ne bi bilo 

organizirano u sigurnim uvjetima. Stoga je odlučeno da će se predviđena sredstva za klizalište 

preusmjeriti na izgradnju skate parka. Sredstva su bila dostatna za izgradnju samo pola skate 

poligona jer se željelo napraviti funkcionalan poligon koji bi zadovoljavao potrebe raznih 

natjecanja. Naglasio je da je u proračunu za 2023. godinu planirana izgradnja druge polovice skate 

parka i kako vjeruje da će taj projekt biti realiziran. Izgradnjom skate poligona uz pump track  te 

staze i prateći sadržaji omogućiti će da cjelokupan sportsko rekreativan dio bude na  jednoj lokaciji. 

I od toga se neće odustati. 

 

Odgovarajući na  prvo pitanje, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu 

okoliša, g. Eduard Gelešić zahvalio je na postavljanju pitanja oko aktualne teme. Ujedno je izrazio 

nevjericu negativnim komentarima na društvenim mrežama. Istaknuo je kako je Upravni odjel, čiji 

je pročelnik, ove godine porušio 12 dok je istovremeno posadio 50 stabala. Objasnio je kako se 

rušenja određenih stabala vrše na temelju zahtjeva građana ili suvlasnika zgrada kada ona 

ugrožavaju temelje zgrade, predstavljaju opasnost na neki drugi način ili zbog rješavanja pitanja 

komunalne infrastrukture. Ali tu se radi samo o pojedinačnim stablima. Podsjetio je na slučaj u 

Parku kestenova kada je tijekom noći palo stablo preko ceste i samo pukom srećom nitko nije 

ozlijeđen. Iz toga je razloga odlučeno da se pristupi projektu procjene stanja stabala u Parku 

kestenova od strane vanjskog suradnika. Utvrđeno je kako je od 30 stabala potrebno dio ukloniti a 

na dijelu stabala skratiti krošnje. Neka su stabla uklonjena i odmah se je pristupilo sadnji novih 

mladica. Dakle, rušilo se je i vršilo zahvate na skraćivanju krošnji planski uz suradnju struke i 

definiranim programom jer su stabla predstavljala opasnost za život i zdravlje ljudi, a dio stabala 

se uklonilo na opravdani zahtjev sugrađana. Istaknuo je kako je posao odrađen stručno i korektno. 

Pročelnik je naglasio da bi se tijekom sljedeće godine, ukoliko Grad dobije sredstva kroz natječaj 

na koji se prijavio, moglo namjenski posaditi 100 stabala. U Zagrebačkoj i Sisačkoj ulici zamijeniti 

će se dio stabala koji su u lošem stanju. Uz šetnicu koja je završena prije godinu dana posađen je 

drvored od oko 30 stabala sa zapadne strane. Pročelnik je odbacio kritike o tome kako Grad  vrši 

devastaciju parkova i drveća jer to nije u skladu sa onime što Grad Kutina i Upravni odjel za 

komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša  provodi. 

 

Vijećnik Dragutin Vagner postavio je dva pitanja. Prvo pitanje bilo je vezano uz pristupnu cestu 

gradilištu u Crkvenoj ulici. Rekao je kako, prema njemu dostupnim podacima, ispada da je 

građevinska dozvola dobivena prije nego što je postala pravomoćna građevinska dozvola za 

pristupnu cestu, iako je u prvom traženju građevinske dozvole za te zgrade zahtjev odbijen upravo 

iz razloga što nema pristupne ceste. Kasnije, prije nego što je građevinska dozvola za pristupnu 

cestu postala pravomoćna, ova zgrada je dobila svoju građevinsku dozvolu. Pitao je, je li moguće 

da je građevinska dozvola za zgradu dobivena prije nego što je odobren geodetski elaborat. Drugo 

pitanje odnosilo se na izvedena geološka istraživanja na području Grada Kutine koja je radila tvrtka 

iz Poljske. Podsjetio je na žalbe građana i prijavljivanje štete preko Grada Kutine. Pitao je postoje 

li kakve povratne informacije o tome jesu li štete isplaćene i u kojem opsegu. Vijećnik se također 

zahvalio na dostavljenim odgovorima na pisana pitanja koja je uputio Gradu. 

 

Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i graditeljstvo gđa Snježana Šlabek Ohman u 

odgovoru na prvo pitanje istaknula je kako je vijećniku Dragutinu Vagneru već dostavljen odgovor 
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na to pitanje u pisanom obliku i kako je iz navedenog odgovora vidljivo da je investitor dobio 

građevinsku dozvolu tek kada je građevinska dozvola za cestu bila pravomoćna. Naglasila je da su 

svim građanima dostupni podaci uvidom u informacijski sustav prostornog uređenja.  

 

Gradonačelnik je odgovorio na drugo pitanje i rekao kako je Grad Kutina u fazi nagodbe sa 

izvođačem geoloških istraživanja vezano za nadoknadu štete zbog oštećenja poljskih puteva ili 

drugih puteva u vlasništvu Grada. Izvođači su ponudili određenu cijenu koja je dosta niska. Grad 

će napraviti svoje vještačenje i tražiti višu cijenu, ali kako će to u budućnosti završiti u ovom se 

trenutku ne zna. Istaknuo je kako Grad nema informaciju o tome kako su privatne osobe prošle sa 

svojim tužbama, ali kako može putem predsjednika mjesnih odbora ispitati imaju li oni informacije 

i postoje li tu kakvi problemi. Pozvao je građane koji imaju probleme sa naplatom štete da se jave 

u Grad Kutinu i obrate studentima prava iz Zagreba koji jednom mjesečno dolaze u Gradsku 

vijećnicu i održavaju Pravnu kliniku te građanima pružaju besplatnu pravnu pomoć.  

Vijećnik Drago Šivak postavio je dva pitanja. Prvo pitanje odnosilo se na pojavu bolesti bedrenice 

u Lonjskom polju u kolovozu 2022. godine i na proglašenje istog zaraženim područjem.  Zanimalo 

ga je ukupan broj procijepljene stoke ulaskom u Lonjsko polje, koji je broj stoke trebao biti u 

Lonjskom polju po važećim ugovorima i hoće li Grad Kutina poduzeti neke mjere ili podnijeti 

kaznene prijave protiv onih koji su na ilegalan način naplaćivali ulazak stoke u Lonjsko polje. 

Cijepljenje je provodila Veterinarska stanica, inspektor je bio prisutan cijelo vrijeme i evidentirano 

je da je bilo 30-40% stoke više na ispaši nego što pokazuju važeći ugovori. Imajući u vidu kako  

Grad Kutina raspolaže državnim zemljištem, a i u Lonjskom polju ima dio zemljišta, smatra kako 

bi trebao voditi računa o korisnicima zemljišta i nekontroliranom dovođenju stoke, posebice u 

vrijeme pojave bolesti. U suprotnome se stanovništvo toga područja stavlja u nepovoljan položaj. 

Drugo pitanje odnosilo se na popratnu pojavu provođenja projekta aglomeracija u Repušnici. 

Istaknuo je kako se u potoku u Repušnici, između mosta i Željezničke stanice, već godinu dana 

nalazi betonska šahta teška možda jednu tonu ili više. Dok je voda bila visoka šahta se nije vidjela. 

Sada je potok pokošen i voda je pala pa se ponovno vidi. Prije nije reagirao jer se nadao da će netko 

nešto poduzeti. Smatrao je  kako to nije pošteno prema investitoru i izvođaču. Zanimalo ga je gdje 

je Nadzorno tijelo bio cijelo vrijeme, a da to nije vidio i  hoće li Moslavina d.o.o. praviti inventuru 

neugrađene imovine i primijetiti da to nedostaje te koliko takvih slučajeva ima. Pretpostavio je da 

najvjerojatnije ima raznih otuđenja, ali tako teške stvari se ne mogu otuđiti, a ni djeca koja prolaze 

u školu nisu mogla tešku šahtu gurnuti u potok. 

 

Gradonačelnik je odgovarajući na prvo pitanje pojasnio kako je cijelu situaciju od pojave bedrenice 

u Lonjskom polju u potpunosti preuzelo nadležno Ministarstvo poljoprivrede i kako su jedinice 

lokalne samouprave, pa tako i Grad Kutina, bile izuzete iz svih aktivnosti. Izrazio je zadovoljstvo 

jer je Ministarstvo preuzelo i  financijski trošak za sve aktivnosti i cijepljenje stoke. Prema njemu 

dostupnim informacijama, rekao je kako će Ministarstvo poljoprivrede  razmatrati  budućnost 

raspolaganja odnosno korištenja svih tih pašnjaka za stoku. Određene aktivnosti su već pokrenute 

i stočari imaju kontakte s Ministarstvom poljoprivrede i putem svojih udruga dolaze do spoznaja o 

tome što loše rade i kako bi trebalo raditi. Istaknuo je kako Grada Kutina u ovom slučaju nema 

nadležnost. U slučaju da Ministarstvo poljoprivrede cijeli slučaj spusti na lokalnu razinu onda će 

Grad naravno preuzeti i komunikacija sa stočarima. 

Odgovarajući na drugo pitanje gradonačelnik je istaknuo kako se projekt aglomeracije odvija na 

velikom području Grada Kutine, skoro cjelokupnom, i kako je svaka primjedba, tako i izrečena,  

dobro došla. Ponovio je da se primjedbe mogu uputit Gradu Kutini putem Upravnog odjel za 
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komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša koji će zatim primjedbe prenijeti Moslavini d.o.o. Prije 

ili kasnije sve će se nepravilnosti otkloniti i sve će se primjedbe uvažiti. Tako i primjedba o 

navedenoj šahti. Pozvao je predsjednike mjesnih odbora da se aktivno uključe i od građane prikupe 

eventualne primjedbe te ih upute Moslavini d.o.o ili Upravnom odjelu za komunalni sustav, 

građenje i zaštitu okoliša. Naglasio je kako će Grad poduzeti određene aktivnosti da se svi nedostaci 

temeljem primjedbi otklone. 

 

U nastavku odgovora na drugo pitanje direktor Moslavine d.o.o. g. Mijo Šepak naglasio je kako su 

krajnji korisnici aglomeracije Kutina građani Grada Kutine stoga imaju puno pravo postavljati 

pitanja o svim problemima koji su vezani uz provođenje projekta poboljšanja vodno-komunalne 

infrastrukture aglomeracije Kutina. Rekao je da nije trebalo čekati godinu dana i prijaviti problem 

navedene šahte jer da se je ranije prijavilo prije bi se zahtijevalo od tvrtke zadužene za nadzor,  ali 

i od izvođača radova, da se problem otkloni. Nastavio je kako su u Repušnici započeli jedni od 

prvih radova na aglomeraciji i kako su šahte uz potok još uvijek tamo te čekaju nastavak radova u 

proljeće. Priznao je kako u Moslavini d.o.o. do sada nisu imali saznanja o toj šahti, vjerojatno zbog 

visokog vodostaja te da će odmah reagirati i o svemu obavijestiti nadležna tijela. Još jednom je 

ponovio kako je nepoznanica kako je šahta završila u potoku. Pozvao je građane da kao i do sada, 

u dobroj namjeri, prijavljuju nepravilnosti i nedostatke. Kako je područje obuhvaćeno radovima na 

aglomeraciji ogromno, možda nadležna tijela ne mogu odmah uočiti svaku nepravilnost ili 

problem. Naglasio je da je stoga svaka pomoć i dojava građana dobrodošla i kako će se na svaku 

opravdanu dojavu građana reagirati i nastojati nepravilnost otkloniti u razumnom roku. 

 

Vijećnik Dalibor Žiljak postavio je pitanje koje zanima i veliki dio sugrađana, a to je pitanje o 

službi komunalnih redara: što radi služba komunalnih redara kada su nam ne samo prigradska 

naselja nego i rubovi šuma u gradu, parkovi i staze prljavi i puni smeća, dječja igrališta potrgana, 

a okupljanja građana se događaju na mjestima gdje prolaze djeca. Upitao je zašto komunalni redari 

kojima je u opisu poslova i terenski rad ne rade svoj posao i poduzmu nešto iz svojih ovlasti te 

upozoravaju i kažnjavaju nesavjesne pojedince. U drugom se pitanju osvrnuo i na to kako Grad 

Kutina osigurava sredstva Moslavini d.o.o. čiji direktor kupuje novi automobil, o čemu se saznaje 

iz medija, a odmah slijedeće godine ide sa prijedlogom o povećanju cijena vrtića. Upitao je nije li 

se mogla napraviti nekakva ravnoteža i prenamjena sredstava, barem zbog predizbornog obećanja 

za besplatni vrtić, isto kao i sa prijedlogom povećanja sredstava za sport otprilike  60.000,00 EUR 

i smanjenje u vrtićima što se tiče plaće za oko 10.0000,00 EUR. 

 

U odgovoru na prvo pitanje gradonačelnik je rekao kako misli da je to, što se tiče aktivnosti 

komunalnih redara, vijećnikov osobni dojam. Objasnio je veliki raspon poslova komunalnih redara 

i brojne zakonske propise i zakonske nedorečenosti koji komunalne redare stavljaju u nezavidan 

položaj i u nekim slučajevima otežavaju rad na terenu. Smatra da komunalni redari, imajući u vidu 

opsežne nadležnosti, dobro obavljaju svoj posao te da se neke od tih nadležnosti u brojnim 

slučajevima preklapaju s nadležnostima policije. Mišljenja je da je navedeni problem stvar kulture 

i naših građana, stvar odgoja mladih, jer tijekom svakog vikenda, nakon petka i subote ostane veliki 

nered u nekim dijelovima grada. Izrazio je nadu da će se tijekom vremena i iz generacije u 

generaciju stvar poboljšati. Pozvao je sve koji imaju prijedloge ili pitanja vezana za rad komunalnih 

redara da dođu u Upravni odjel za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša gdje se može o 

svemu raspraviti i gdje se mogu bolje upoznati sa poslovima komunalnih redara i njihovim 

ovlastima. 
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Odgovarajući na drugo pitanje, gradonačelnik je rekao kako vijećnik dovodi u vezu jednu gradsku 

ustanovu, Dječji vrtić i jedno trgovačko društvo, Moslavinu d.o.o. Nastavio je kako je trgovačko 

društvo tvrtka za sebe, a gradonačelnik je samo jedan od tri člana Skupštine te da Grada Kutina 

ima jednog člana Nadzornog odbora istog trgovačkog društva. Tvrtka ima svog direktora koji je 

odgovoran za poslovanje i koji tvrtku mora voditi sukladno zakonskim propisima o trgovačkom 

društvu i koji raspolaže sa financijskim sredstvima. Grad zakonski nije u mogućnosti tražiti da 

navedena tvrtka dio svojih sredstava prebaci nekoj ustanovi. Što se tiče plaćanja dijela režijskih 

troškova dječjeg vrtića za roditelje, gradonačelnik je ponovio ono što je govorio u svojim 

dosadašnjim javnim nastupima. Kada se u rujnu 2021. godine roditelje oslobodilo plaćanja 

režijskih troškova te su plaćali samo troškove prehrane po danima kada je dijete pohađalo vrtić, 

situacija je bila drukčija i proračun Grada Kutine je to tada omogućavao. Međutim, tijekom 2022. 

godine situacija u Republici Hrvatskoj i šire je zbog brojnih okolnosti drastično promijenila. Tada 

je cijena vrtića po djetetu bila na razini 1.850,00 kuna,  a trenutno je 2.500,00 kuna sa tendencijom 

rasta i vjerojatno će slijedeće godine cijena biti 2.800,00 kn. Kada je takva odluka donesena Grad 

je vrtić sufinancirao sa 12.000.000,00 kuna na godišnjoj razini. Sada imamo u planu sufinanciranje 

dječjeg vrtića sa 18.000.000,00 kuna. U sve to ulaze troškovi koji su porasli, od energenata do 

prehrane i svih ostalih troškova koje jedan vrtić ima. Tu su uvrštene i plaće za odgajatelje jer je 

zakonodavac propisao da primanja osoblja dječjeg vrtića trebaju biti usklađena s primanjima u 

osnovnim školama. Gradu kao osnivaču je to dosta veliki trošak. Međutim, iz razgovora sa 

sindikatom dječjeg vrtića, prvenstveno s predsjednicom sindikata na razini države, vidljivo je 

zagovaranje modela kojim bi 1/3 cijene vrtića za dijete snosili roditelji, 1/3 jedinica lokalne 

samouprave, a 1/3  RH. Za sada je iznos od 1/3  koju bi trebala snositi država izostao i sindikat se 

bori da se to realizira. Zbog ukupne situacije u okruženju, svim poskupljenima i sve većim 

opterećenjem proračuna Grada Kutine za financiranje dječjeg vrtića i iz cijele politike sindikata u 

dječjem vrtiću, Grad Kutina je prisiljen ponovno uvesti plaćanje režijskih troškova u vrtiću, na 

visini 55 EUR. Gradonačelnik je ponovio kako nije bilo lako, ali zbog toga što se je situacija 

drastično promijenila unazad dvije godine Grad je prisiljen ponovno uvesti ovu mjeru. Nastavio je 

kako se razgovara sa sindikatom dječjeg vrtića i kako će se nastojati da se već od 1. siječnja plaće 

u dječjem vrtiću maksimalno približe plaćama u osnovnim školama, a kako zakonodavac traži. 

Osvrnuo se i na odgovornost gradonačelnika i pročelnika za financije prema proračunu i 

raspolaganju te trošenju i pravdanju trošenja financijskih sredstava. Još jednom je ponovio da će 

uvođenjem plaćanja roditelji snositi cijenu vrtića oko 30% a Grad ostalih 70% te da će sve stručne 

spreme u vrtiću imati veće plaće nego što to imaju u drugim ustanovama Grada Kutine, zato što 

tako zakonodavac kaže. Izrazio je bojazan da će rezultat svega biti pritisak iz drugih ustanova. 

Sindikati traže povećanja plaća za 8-10% i Grad će dati koliko može jer u cijeloj ovoj situaciji Grad 

nije značajno povisio svoje prihode. Gradonačelnik je izrazio razumijevanje za sve i naglasio da će 

uvijek postojati nezadovoljstva, ali i da se mora voditi briga o odgajateljima u dječjim vrtićima jer 

oni ipak brinu o našoj djeci. 
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Točka 2. 

Prijedlog : 

a) Odluke o četvrtim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik 

 

Pročelnik Upravnog odjela za financije g. Ivan Crnac predstavio je Prijedlog odluke o četvrtim 

izmjenama i dopunama Proračuna Grada Kutine te je naveo kako je razlog izmjena i dopuna 

financiranje novog projekta New STEM Kutina – ABECEDA budućnosti. Objasnio je da će 

navedenim EU projektom osigurati edukaciju osnovnoškolaca i nastavnika te opremiti učionice. 

Naglasio je da je proračun umanjen za 43.615.000,00 kuna i iznosi 220.174.000,00 kuna i da se 

prihodi od pomoći iz inozemstva i od subjekata unutar općeg proračuna umanjuju za 26.673.000,00 

kuna sukladno dinamici ostvarivanja rashoda planiranih iz pomoći. Istaknuo je da su razlozi 

umanjenja neostvarivanje kapitalnih projekata sortirnice i kompostirnice. Ujedno je izvjestio da se 

prihodi od prodaje zemljišta umanjuju za 2.361.000,00 kuna sukladno procjeni upravnih odjela, 

primici od primljenih kredita i zajmova od kreditnih i ostalih financijskih institucija izvan javnog 

sektora umanjuju se za 14.880.000,00 kuna sukladno dinamici ostvarivanja rashoda planiranih iz 

kreditnog zaduženja te da se ukupni rashodi i izdaci umanjuju za 43.615.000,00 kuna i iznose 

217.414.000,00 kuna. 

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević primijetila  je kako je izgradnja novog vrtića maknuta iz 

proračuna te je upitala kada se planira raspisivanje novog natječaja za dovršetak same izgradnje i 

opremanja novog vrtića. Ujedno se osvrnula na stavku sanacija udarnih rupa, koja je maknuta u 

rebalansu u iznosu od 215.000,00 kuna te je istaknula da smatra da je navedena stavka vrlo važna. 

Osvrnula se na ulice Andrije Hebranga i Kolodvorsku ulicu u kojoj su vršeni radovi za aglomeraciju 

te je podsjetila da za vrijeme oborina rupe na cestama su pune vode i da može doći do oštećenja 

automobila.  

 

Vezano za izgradnju dječjeg vrtića, pročelnik je pojasnio kako navedena sredstva nisu maknuta iz 

proračuna već je određen manji iznos nego na početku s obzirom da će se sljedeće godine ići a 

prijavom za sredstva iz Nacionalnog programa oporavka i otpornosti za izgradnju vrtića. Objasnio 

je da se radi o usklađivanju proračuna te je također napomenuo kako sredstva za održavanje cesta 

nisu umanjena.  

 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić, 

pojasnio je vezano za sredstva za sanaciju, da se radi o dvije različite stvari, a to su  radovi koji se 

tiču aglomeracije (koja se je izvodila i u Hebrangovoj ulici) i sredstva vezana za ostale ceste koje 

nisu u sustavu aglomeracije te se održavaju na propisani način. 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijeta je  

 

Odluka 

 o četvrtim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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b) III. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijete su  

 

III. izmjene i dopune Programa  

građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

c) III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijete su  

 

III. izmjene i dopune Programa  

održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

d) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu za 2022. godinu 

 

S 14 glasova za, 1 protiv, 2 suzdržan donijete su 

 

III. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba u školstvu za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

e) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju u 

2022.godinu 

 

S 13 glasova za, 1 protiv, 3 suzdržan donijete su 

 

III. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju u 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

f) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2022. 

godinu 

 

S 12 glasova za, 2 protiv, 3 suzdržan donijete su 



12 

 

 

III. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

g)  III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba udruga Grada Kutine za 2022. godinu 

 

S 11 glasova za, 2 protiv, 4 suzdržan donijete su 

 

III. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba udruga Grada Kutine za 2022. godinu. 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

h) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

 

S 11 glasova za, 2 protiv, 4 suzdržan donijete su 

 

III. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

i) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2022. godinu 

 

S 12 glasova za, 1 protiv, 4 suzdržan donijete se 

 

III. izmjene i dopune Programa 

javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

j) III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 

2022. godinu 

 

S 11 glasova za, 1 protiv, 5 suzdržan donijete se 

 

III. izmjene i dopune Programa 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 2022. godinu 
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Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

 

Točka 3. 

Prijedlog: 

a) Odluke o Proračunu Grada Kutine za 2023. godinu i projekcije Proračuna za 2024. i 

2025. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik 

 

Gradonačelnik je obrazložio Prijedlog odluke o Proračunu Grada Kutine za 2023. godinu i 

projekcije Proračuna za 2024. i 2025. godinu te naveo kako Proračun Grada Kutine za 2023. godinu 

iznosi 29 milijuna eura. Gradonačelnik se osvrnuo na cijene energenata, zahtjeve za povećanje 

plaća svih proračunskih korisnika, neizvjesnu situaciju vezano uz Petrokemiju d.d. te projekte čiji 

se završetak očekuje u sljedećoj godini prije svega izgradnju dječjeg vrtića i izgradnju zgrade na 

Trgu dr. Franju Tuđmana. U svom izlaganju osvrnuo se i na brojna sufinanciranja i pomoći koje 

Grad Kutina pruža svojim građanima. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za financije, g. Ivan Crnac pojasnio je postupak izrade Proračuna 

sukladno uputi Ministarstva financija te je obavijestio vijećnike da je Prijedlog proračuna bio na 

javnoj raspravi od 15. do 30. studenoga 2022. godine te se da završno izvješće nalazi na web 

stranicama Grada. 

 

G. Drago Šivak imao je dvije primjedbe na proračun. Osvrnuo se na stavku Eko vrtića u iznosu od 

1.800,00 kuna i sanaciju divljih deponija u iznosu od 1.000.000,00 kuna te je objasnio da bi 

educiranjem djece u vrtiću o recikliranju smanjili stavku za sanaciju divljih deponija. Druga 

primjedba se odnosila na stavku udruga domovinskog rata koja iznosi 6.700,00 EUR te je rekao da 

na području Grada djeluje 10 udruga Domovinskog rata i da je navedeni iznos nedovoljan za 

kvalitetan rad navedenih udruga. 

 

Gradonačelnik je pojasnio da sredstva za sanaciju divljih deponija u iznosu od 1.000.000,00 kuna 

dolaze iz pomoći (namjenska sredstva) te nisu sredstva Grada Kutine. Na drugu primjedbu, 

gradonačelnik je naglasio kako se udruge Domovinskog rata tijekom cijele godine mogu obratiti 

Gradu Kutini ukoliko su im potrebna dodatna sredstva za planirane aktivnosti te da će im Grad 

nastojati izaći u susret i odobriti novčanu pomoć ukoliko je zatraže. 

 

Vijećnik Dalibor g. Žiljak osvrnuo se na ulaganja u dom u Repušnici te ga je zanimalo šta će se 

raditi u domu. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da se za energetsku obnovu i kompletno uređenje doma u Repušnici 

planira 9,200.000,00 kuna od čega je 70 % EU sredstava koje je Grad dobio prijavom na natječaj. 

S obzirom da je dom u derutnom stanju planira se kompletna obnova doma od krovišta, zidova, 

stropa, inventara i fasade. 
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Vijećnik g. Dalibor Žiljak postavio je i pitanje u vezi Doma za starije i nemoćne koji se uređuje u 

Domu zdravlja Kutina i za koju si osigurana dodatna sredstva. Upitao je da li se razmišlja o tome 

da se na cijeloj zgradi Doma zdravalja napraviti kompletno nova struktura cjevovoda te da se 

izbjegne spajanje novih cijevi na stari sustav što bi moglo izazvati probleme i kasnije dodatna 

sredstva za popravke. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da će Dom za starije i nemoćne u Domu zdravlja Kutina biti ispostava 

ustanove Doma za starije i nemoćne Sisak i da je navedena investicija u vlasništvu Sisačko - 

moslavačke županije te će Grad Kutina uputiti primjedbu tj. sugestiju vijećnika Županiji. Istaknuo 

je da Grad Kutina sudjeluje u iznosu od  2.000.000,00 kuna za nabavku opreme, zajedno sa Sisačko 

moslavačkom županijom. 

  

Vijećnik g. Dragutin Vagner osvrnuo se na javnu raspravu te je zamolio pročelnika g. I. Crnca da 

kaže koji su prijedlozi s javne rasprave uvršteni u proračun. Gradonačelnika je upitao zašto se 

izdvajaju ogromna sredstva za sanaciju divlje deponije uz romsko naselje jer smatra da se tu ne 

radi o prevenciji nego o zaradi Eko Moslavine d.o.o.. Ujedno se osvrnuo na dom u romskom naselju 

u kojeg se ulaže već godinama te ga je zanimalo na što će se uložiti planiranih 930.000,00 kuna.  

Dotakao se i stavke pomoć za kupnju drva u iznosu od 922.000,00 kuna te je predložio da bi Grad 

Kutina trebao davati vaučere i dogovoriti se s Hrvatskim šumama d.o.o. vezano za izdavanje drva 

socijalno ugroženima tijekom cijele godine temeljem vaučera. 

 

Vezano za javno savjetovanje pročelnik je pojasnio da se na web stranicama Grada nalazi izvješće 

o provedenom javnom savjetovanju te je istaknuo da su u izvješću objašnjeni uvršteni prijedlozi u 

proračun po stavkama te se vidi šta je  mijenjano. Vezano za pomoć za drva, pročelnik je odgovorio 

kako sredstva dolaze iz državnog proračunao i da se isplaćuju na korisničke račune. Ujedno je 

istaknuo da je Zakon o socijalnoj skrbi izmijenjen u tom dijelu te će se Grad isplaćivati sredstva 

sukladno zakonskim izmjenama. 

 

Gradonačelnik se osvrnuo na pitanje vezano za dom u Radićevoj ulici odnosno romskom naselju 

te naveo kako dom nije završen, te je potrebno napraviti fasadu i izgraditi sustav grijanja.  

 

Vijećnik g. Nebojša Čović je u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice izjavio da će 

podržati proračun jer se nastavljaju kapitalne investicije, a posebice je istaknuo dječji vrtić. 

Osvrnuo se na stavku obnove javne rasvjete u iznosu  9.000.000,00 kuna te je zamolio da se objasni 

navedena stavka. 

 

Gradonačelnik je pojasnio kako će se prvo izraditi projekt za zamjenu postojeće javne rasvjete koji 

će pokazati u kojem opsegu i gdje će se mijenjati javna rasvjeta. Istaknuo je da Grad Kutina želi 

novu rasvjetu izgraditi sukladno Zakonu o svjetlosnom onečišćenju, odnosno uredbi koja definira 

kako treba izgledati javna rasvjeta.  

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević postavila je pitanje vezano za izgradnju zatvorenog bazena s 

obzirom da su se u proračunu smanjila sredstva u odnosu na prošlu godinu te je upitala kakvi su 

planovi po tom pitanju. Ujedno je zamolila da joj se pojasni povećanje rashoda za zaposlene u 

Upravnom odjelu za gospodarstvo, Uredu gradonačelnika i Sportskom centru. 
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Vezano zatvoreni bazen gradonačelnik je odgovorio da je u tijeku priprema dokumentacija kojom 

će se Grad prijaviti na natječaj iz područja turizma u okviru Mehanizma za oporavak i otpornost. 

Naglasio je da bi projektom bio obuhvaćen cijeli kompleks bazena, odnosno postojeći otvoreni 

bazen i izgradnja novog zatvorenog bazena. Na pitanje o povećanju rashoda za zaposlene, 

gradonačelnik je pojasnio da su sredstva za rashode povećana za sve gradske odjele i za 

proračunske korisnike zbog obveza isplate prava sukladno kolektivnim ugovorima. Također je 

napomenuo da su u tijeku pregovori za nove kolektivne ugovore. 

 

Vijećnik g. Ilija Bago  također je postavio pitanje vezano za Dom za starije i nemoćne i upitao u 

čijem vlasništvu će ostati oprema i inventar. Ujedno ga je zanimalo koliko će građana Grada Kutine 

biti smješteno u domu.  

 

Gradonačelnik je objasnio da Grad Kutina sufinancira investiciju, ali da je investicija u vlasništvu 

Sisačko-moslavačke županije pa tako i oprema i inventar. U vezi upisivanja u dom za starije i 

nemoćne, gradonačelnik je naveo da će kriterije propisati županija s obzirom da je navedena 

ustanova ispostava Doma za starije i nemoćne Sisak koja je u vlasništvu Županije. Naglasio je da 

će Grad Kutina inzistirati da prilikom upisa prednost imaju građani Grada Kutine.  

 

Vijećnik g. Ilija Bago se osvrnuo još jednom na sufinanciranje Grada Kutine u iznosu od 

2.000.000,00 kuna te je kazao da smatra da se Grad Kutina odriče navedenog iznosa. 

 

Gradonačelnik je naglasio da je riječ o investiciji u iznosu od 15.000.000,00 kuna, a da Grad 

sudjeluje s iznosom od 2.000.000,00 kuna. Ujedno je istaknuo da Grad sufinancira i obnovu 

županijskih cesta na području Grada Kutine, a nije vlasnik. 

 

Vijećnik g. Ivica Glibo istaknuo je kako nema zamjerki na proračun te se osvrnuo na najavljeno 

sufinanciranje prehrane u osnovnom školama od strane Republike Hrvatske. Istaknuo je da su u 

proračunu osigurana i predviđena sredstva za sufinanciranje prehrane učenika te ga je zanimalo da 

li je Grad Kutina pri izradi proračuna računao na subvencioniranje prehrane od strane Republike 

Hrvatske. Predložio je gradonačelniku, ukoliko je stavka za prehranu u školama planirana bez 

sufinanciranje prehrane učenika od strane Republike Hrvatske, da se ta sredstva ulože u 

blagovaonice osnovnih škola na području Grada ukoliko RH preuzme financiranje prehrane kako 

je najavljeno. 

 

Gradonačelnik je objasnio da je Vlada najavila financiranje prehrane u visini 10,00 kuna za sve 

učenike osnovnih škola te je rekao  da će navedeno subvencioniranje rasteretiti proračun Grada 

Kutine te će se ne utrošeni dio sredstava prenamijeniti za druge potrebe. Rekao je da je održan 

sastanak sa ravnateljima osnovnih škola koji smatraju da je 10,00 kuna nedovoljan iznos za 

financiranje toplog obroka uz trenutačno povećanje cijena i procjenjuju da je navedeni iznos 12,00 

kuna. Istaknuo je da će Grad Kutina financirati 2,00 kune iz sredstava koja su planirana za 

sufinanciranje prehrane u osnovnim školama. Ujedno se složio da je prijedlog ulaganja u 

blagovaonice dobar prijedlog ili u neki drugi prostor u osnovnim školama, te je obećao da će se 

navedena sredstva uložiti u osnovne škole. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Robert Krpes, postavio je pitanje vezano za industrijsko logističku 

zonu. Istaknuo je kako se u svakom proračunu osiguravaju sredstva u iznosu od 200.000,00 do 
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250.000,00 kuna za razvoj logističke zone te ga je zanimalo tko je konzultant odnosno savjetnik 

usluge (lobist), koliko mu je sredstava već do sada isplaćeno te koje su njegove obaveze prema 

Gradu Kutini. Podsjetio je prisutne da je Grad Kutina prošle godine (u prosincu 2021.) prodao 

zemljište  privatnom investitoru te se pojavio problem sa građevinskom dozvolom s obzirom da je 

razvoj odnosno gradnja infrastrukture planirana tek u 2023. godinu, a investitoru je ta infrastruktura 

točnije prilazna cesta nužna za ishođenje građevinske dozvole. Predsjednik Gradskog vijeća je 

spomenuo i slučaj Crkvene ulice i izgradnje prilazne ceste kao primjer različitih postupanja prema 

investitorima te je zamolio pisani odgovor na navedena pitanja te da se isti dostavi svim 

vijećnicima. 

 

U vezi razvoja industrijsko logističke zone i dovođenja potencijalnih investitora, gradonačelnik je 

naglasio kako Grad Kutina traži investitora koji će stvarno započeti s realizacijom investicije u 

rokovima kojemu mu Grad Kutina odredi. Istaknuo je da Grad Kutina nije isplatio konzultantu 

novčana sredstva za ugovore s investitorima. Što se tiče uvjeta u Poslovnim zonama 1, 2 i 3, 

gradonačelnik je rekao da je navedenom investitoru u početnoj komunikaciji rečeno da će se u 

proračun za 2023. godinu osigurati sredstva za izgradnju pristupne ceste. Naglasio je da se izrađuje 

projektna dokumentacija i da je cesta dobila građevinsku dozvolu te da investitor može paralelno 

sa izgradnjom navedene ceste graditi na zemljištu u poslovnoj zoni. Gradonačelnik se osvrnuo na 

nedostatak stanova u Gradu Kutini i za najam i za kupnju te je rekao da je u gradu realizirana 

izgradnja 60 stanova, a cilj je Grada 100 stanova te da upravni odjeli Grada imaju zadatak 

prilagoditi uvjete za gradnju svim investitorima koji se odluče za gradnju stanova na području 

Grada. Osvrnuo se i na investitora koji želi izgraditi trgovački centar Retail park na području stare 

stolarije, a koji je uvjetovao izgradnjom kružnog toka. Gradonačelnik je izvijestio prisutne da je 

potpisan sporazum s Hrvatskim cestama d.o.o. o izgradnji kružnog toka. 

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević upitala je da li će Grad Kutina ostvarivati ikakve prihode vezano 

za Dom za starije i nemoćne ili će prihodi isključivo pripasti Sisačko-moslavačkoj županiji. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da će Grad Kutina imati prihode od komunalne naknade. 

 

Vijećnik g. Dalibor Žiljak osvrnuo se na investicije te se složio sa gradonačelnikom i rekao da bi 

najbolja investicija bila neka tvrtka s proizvodnom djelatnošću. Ujedno je istaknuo da je 

događajima u prvom kvartalu ove godine narušen ugleda Grada Kutine te je navedenim događajima 

odbijeno mnogo investitora. 

 

Vijećnik g. Jure Nikšić  osvrnuo  se na Dom za starije i nemoćne te se zahvalio vijećnicima koji su 

podržali ovaj projekt i koji je godinama u programu Hrvatske stranke umirovljenika. Podsjetio je 

prisutne na primjer Grada Novske koji je zajedno sa Domom za starije i nemoćne osobe Sisak  

realizirao projekt Dnevni centar za starije i nemoćne u Novskoj koji je sufinanciran iz Europskog 

fonda  za regionalni razvoj. 

 

S 11 glasova  za, 5 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o Proračunu Grada Kutine za 2023. godinu  
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Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

b) Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2023. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

građenja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

c) Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2023. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

održavanja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

d) Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih  zgrada u 

prostoru na području Grada Kutine za 2023. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

 utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih  zgrada u prostoru na 

području Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

e) Programa javnih potreba u školstvu za 2023. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u školstvu za 2023. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

f) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju u 2023. godini 
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S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

 javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju za 2023. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

g) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2023. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2023. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

h) Programa javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2023. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

i) Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u sportu za 2023 godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

j) Programa javnih potreba udruga Grada Kutine za 2023. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba udruga Grada Kutine za 2023. godinu 
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Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

k) Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 2023. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 2023. godinu. 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 4.  

Prijedlog odluke o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Pročelnik  Upravnog odjela za financije g. Ivan Crnac obrazložio je Prijedlog odluke o izvršenju 

Proračuna Grada Kutine za 2023. godinu te je objasnio da se navedenom odlukom uređuje struktura 

prihoda i rashoda. Osvrnuo se na članak 6. Odluke kojom je propisano da proračunski korisnici 

mogu u tijeku godine donositi izmjene i dopune svojih financijskih planova u dijelu koji se odnosi 

na njihove vlastite prihode i primitke kao i namjenske prihode te da su o izmjenama dužni izvijestiti 

nadležni upravni odjel koji će iste uvrstiti u prve sljedeće izmjene i dopune Proračuna Grada 

Kutine. Ujedno se osvrnuo i na članak 15. Odluke kojim je propisano stjecanje i otuđivanje 

pokretnina i nekretnina i na članak 20. koji regulira novo zaduživanje. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 5.  

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti EKO MOSLAVINI d.o.o. za zaduženje 

 

Pročelnik Upravnog odjela za financije g. Ivan Crnac predstavio je Prijedlog odluke o davanju 

suglasnosti EKO MOSLAVINI d.o.o. za zaduženje te je pojasnio da je trgovačko društvo Eko 

Moslavina d.o.o. uputilo zahtjev za izdavanje suglasnosti za kreditno zaduženje za nabavku opreme 

neophodne za poslovanje (kranjske dizalice, buldožera i fotonaponske elektrane). U postupku je 

utvrđeno da se Eko Moslavina može zadužiti na iznos do 420.000,00 EUR, uz fiksnu kamatnu 

stopu 1% godišnje i na rok otplate 84 mjeseca. 
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Vijećnik g. Dalibor Žiljak podsjetio je prisutne na kupljeno vozilo za čišćenje ulica  u Komunalnim 

servisima Kutina d.o.o. koje je dano drugima na korištenje. Naglasio je da se slaže sa kupnjom ako 

će se navedena oprema koristiti. 

 

Pročelnik je ponovio kako je Upravni odjel za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj provjerio i 

odobrio zahtjeve za potrebom trgovačkog društva za opremom.  

 

Vijećnik g. Drago Šivak smatra da treba unaprijediti poslovanje i rad trgovačkog društva te ga je 

zanimalo da li je će ta oprema biti u vlasništvu i Grada Popovače i Općine Velika Ludina, dok 

samo Grad Kutina financira kupnju. 

 

Pročelnik je odgovorio da je trgovačko društvo Eko Moslavina d.o.o. u vlasništvu 3 jedinice 

lokalne samouprave te će i navedena oprema biti u njihovom vlasništvu te je naveo da ne zna u 

kojem postotku financiranja sudjeluju Grad Popovača i Općina Velika Ludina. 

 

Vijećnik g. Jure Nikšić podsjetio je prisutne na strukturu vlasništva trgovačkog društva Eko 

Moslavina d.o.o. te je istaknuo da je potrebna nova oprema zbog procesa poslovanja. Ujedno se 

osvrnuo na situaciju sa Gradom Popovača i njenim odvajanjem iz trgovačkog društva Eko 

Moslavina d.o.o. i problemom sakupljanja otpada.  

 

Pročelnik je objasnio da trgovačko društvo kupuje imovinu te vraća kredit iz svojih prihoda. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je pohvalio prijedlog Odluke te ga je zanimalo da li će vijećnici 

Gradskog vijeća dobiti ponude za nabavku predmetne opreme. 

 

Pročelnik je objasnio da je trgovačko društvo Eko Moslavina d.o.o. dobilo ponude te su na temelju 

navedenih ponuda tražili kredite.  

 

Jednoglasno, s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o davanju suglasnosti EKO MOSLAVINI d.o.o. za zaduženje 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 6. 

Prijedlog odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić  

prezentirao je Prijedlog odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi te je objasnio da je riječ o grobljima kojih je 18 na području Grada Kutine i čije održavanje 

je u nadležnosti Komunalnih servisa Kutina d.o.o.. Naglasio je da su temeljem Zakona o 

komunalnom gospodarstvu groblja i krematoriji sastavni dio komunalne infrastrukture te se 

sukladno Zakonu moraju evidentirati u zemljišnim knjigama i katastru kao javno dobro u općoj 

uporabi. 
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Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno, s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

 o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

Točka 7. 

Prijedlog odluke o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Kutine od 10. veljače 2022. 

godine  

 

Predsjednik Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na 

području Grada Kutine, g. Nebojša Čović, zajedno sa višim savjetnikom za poljoprivredu 

Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, g. Mariom Stragom prezentirao je 

Prijedlog odluke o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Kutine od 10. veljače 2022. godine 

Predsjednik Povjerenstva objasnio je da je natječaj proveden sukladno Zakonu o poljoprivrednom 

zemljištu i Pravilniku o provođenju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta i zakup za 

ribnjake u vlasništvu Republike Hrvatske te Uredbe o načinu izračuna početne zakupnine 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske. Istaknuo je da se zemljištem raspolaže 

na temelju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem kojeg je donijelo Gradsko vijeće 

Grada Kutine 7. lipnja 2018. godine te je na navedeni Program dana suglasnost Ministarstva 

poljoprivrede 29. listopada 2018. godine. Ujedno je objasnio šta navedeni Program sadržava i kako 

je proveden natječaj. 

 

Gradonačelnik je istaknuo da je i sastav Povjerenstvo definiran Zakonom odnosno Pravilnikom te 

se sastoji od 5 članova i to pravnika, geodete, agronoma i dvoje vijećnika te da je Povjerenstvo 

imenovano. 27. siječnja 2022. godine na sjednici Gradskog vijeća. Objasnio je da na području 

Grada Kutine prema ranije donesenom Programu raspolaganja državnog poljoprivrednog zemljišta 

Grad Kutina raspolaže sa 795 ha zemljišta koje su podijeljene na 183 proizvodno tehnološke cjeline 

te su se stočari i ratari (OPG-ovci) sa područja Grada Kutine mogli javiti na natječaj za obradu 

zemljišta na 25 godina odnosno 5 godina (zemljište koje je predmet povrata). Podsjetio je prisutne 

da je natječaj objavljen 10. veljače te je dokumentacija poslana u Ministarstvo poljoprivrede na  

suglasnost za odabir. Gradonačelnik je istaknuo da je pristiglo 79 zahtjeva  (od toga fizičke osobe 

76, a 3 pravne osobe) te da je svatko mogao dobiti potrebne informacije u Gradu Kutini o načinu 

bodovanja, prioritetima za zakup zemljišta i potrebnoj dokumentaciji. Vezano za proces natječaja 

i svu dokumentaciju, gradonačelnik je obavijestio prisutne da se ista nalazi na web stranici Grada 

Kutine. 
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Vijećnika g. Davora Kljakića zanimalo je zašto nije poništen natječaj i raspisan novi s obzirom da 

su 15. svibnja 2022. godine stupile na snagu izmjene i dopune Zakona o poljoprivrednom zemljištu, 

a natječaj je bio raspisan 10. veljače. Smatra da se natječaj trebao uskladiti s novim odredbama 

Zakona. 

 

Gradonačelnik je objasnio da je natječaj raspisan sukladno Zakonu o poljoprivrednom zemljištu 

koji je imao par izmjena (2018. i 2019.). Naglasio je da je Grad zaprimio naputak od Ministarstva 

poljoprivrede o potrebi  raspisivanja natječaja za svo raspoloživo zemljište prema Programu Grada 

Kutine te ako se ne raspiše natječaj, navedeno će provesti županija. Ujedno je istaknuo da se 

natječaj ne može poništiti svojevoljno nego se mora završiti proces natječaja te ukoliko nešto nije 

odrađeno sukladno zakonu može se prijavit Ministarstvu poljoprivrede koji može poništiti natječaj. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner upitao je koja je razlika u bodovanju između starog i novog zakona 

odnosno da li neki prijavitelji imaju prednost po starom, a bodovanje donosi drugačiju prednosti 

po novom zakonu. Ujedno ga je zanimalo šta će se dogoditi sa zakupnicima koji su potpisali anekse 

ugovora na još 2 godine, da li oni imaju zemljište do kraja svog zakupa odnosno do kraja ugovora 

te je upitao da li su se osobe mogle žaliti na natječaj dok je natječaj trajao. Također je upitao što će 

se dogoditi ako se sada ne izglasa navedena točka i Odluka ne usvoji, da li se ide ispočetka i što će 

se dogoditi ljudima koji imaju stoku i koji su računali da će dobiti u zakup zemljište zato što imaju 

prednost pa nisu produžili ugovore i sada su u prekršaju jer koriste zemlju. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da je Grad Kutina proveo natječaj za državno zemljište sukladno 

zakonu te je istaknuo da su na temelju zakona stočari u boljoj poziciji od ratara nego što su bili 

prije navedenog natječaja. Objasnio je da je Grad Kutina provodio analizu nekoliko mjeseci slažući 

i određujući prioritete sukladno zakonu. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner zamolio da g. Mario Straga objasni koje su razlike između novoga i 

starog zakona. Podsjetio je da mu nije odgovoreno na pitanje šta je sa zakupcima koje su potpisale 

ugovor te što je sa osobama koje su bez ugovora obrađivale zemlju. Ujedno je još upitao da li 

postoji mogućnost za zakupca da u 25 godina na koliko je potpisan ugovor promjeni svoju 

djelatnost sa stočara na ratara. 

 

Viši savjetnik g. Mario Straga se osvrnuo na ugovore o privremenom korištenju koji su potpisani 

na rok od 2 godine tj. do sklapanja novog ugovora, te je rekao kada bude potpisan novi ugovor 

automatski se radi raskid ugovora. Obavijestio je prisutne da još nisu dobili naputak Državnog 

odvjetništva na koji način se sklapa nagodba te je objasnio proceduru nagodbe. Vezano za kriterije, 

g. Mario Straga je objasnio da po starom zakonu prednost imaju stočari ako im nedostaje zemljišta 

u odnosu na broj grla, a da je po novom zakonu uveden sistem bodovanja gdje je određen kriteriji 

statusa poljoprivrednika prema dostavljenoj dokumentaciji. U vezi promjene djelatnosti, g. Straga 

je odgovorio da se može promijeniti aneksom ugovora uz suglasnost Ministarstva poljoprivrede. 

 

Vijećnik g. Drago Šivak još jednom je postavio pitanje vezano za bedrenicu i Lonjsko polje. 

Objasnio je da se u sastavu Lonjskog polja kod autoputa nalaze oranice koje služe za ispašu i 

godinama nisu bile obrađivane, a temeljem provedenog natječaja sada su dane na 

zakup poljoprivrednicima koji nisu stočari.  Spomenute površine su proglašene zaraženima od 

bedrenice i na istima se ne može ništa sijati odnosno zabranjeno je proizvoditi i izvoziti sa 
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zaraženog područja te isključivo mogu služiti za ispašu stoke. Vijećnika je zanimalo zašto 

navedene površine (oranice) nisu pripojene pašnjaku. Još je jednom je upitao koliki je ukupni broj 

grla na ispaši u Lonjskom polju, koliki broj grla je procijepljen te koje su površine u Lonjskom 

polju pašnjak.  

Gradonačelnik je odgovorio da će na pitanje o detaljima vezanim uz bedrenicu dobiti pismeni 

odgovor. Na pitanje u vezi zemljišta, gradonačelnik je podsjetio da je ovaj natječaj bio raspisan za 

ona zemljišta i u onom opsegu kako je bilo definirano Programom o raspodjeli poljoprivrednog 

zemljišta kojeg je Gradsko vijeće donijelo 2021.g.  

 

Vijećnik g. Drago Šivak je još jednom ukazao da je u provedenom natječaju za zakup 

poljoprivrednog zemljišta nalazi i zemljište koje u sastavu Lonjskog polja. Naglasio je da se 

zemljište vodi kao oranica te ga je dobio u zakup ratar te je još jednom upitao zašto navedeno 

zemljište nije maknuto iz natječaja jer što će ratar raditi na zemljištu, a ne može ništa izvesti iz 

Lonjskog polja.. 

 

Vijećnik g. Ilija Bago osvrnuo se na natječaj konstatirajući da će uvijek biti nezadovoljnih 

rezultatima natječaja. 

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević istaknula je da postoji razlog zašto se zakoni nadopunjavaju i 

mijenjaju te se osvrnula na rok od 25 godina koji je propisan starim zakonom, a u novom je rok od 

15 godina. Istaknula je da to ne ide u prilog budućim poljoprivrednicima jer neće imati mogućnost 

prijave na zakup te ne može podržati navedenu odluku. 

 

Vijećnika g. Miroslava Šnjarića zanimalo je koliko je postojećih korisnika tj. prijašnjih dobilo istu 

zemlju na korištenje prema propisanom kriteriju te koji su razlozi zbog kojih poljoprivrednici nisu 

prošli na natječaju. 

 

G. Mario Straga objasnio je da su kriteriji propisani pravilnikom i zakonom  te da je za svaki kriterij 

trebalo dostaviti određenu dokumentaciju. Uzeo je za primjer kriterij dosadašnjeg posjednika i 

stočara te je nabrojao kriterije koje moraju ispunjavati kako bi bili najbolji kandidati na natječaju. 

Na pitanje vezano za korisnike koji su prije koristili zemlju te su prema novom natječaju ponovno 

dobili zemlju, g. Straga je naveo da se 44 dosadašnjih zakupaca prijavilo na natječaj te je njih 38 

predmet odluke o odabiru. Ujedno je naglasio da je od navedenih 44 zahtjeva, 16 zahtjeva predano 

od strane mladih poljoprivrednika do 41 godinu starosti. 

 

Vijećnik g. Jure Nikšić podsjetio je prisutne da je na sjednicama prije ljetne stanke upitao što se 

događa s natječajem te kako napreduje proces natječaja. Istaknuo je da će uvijek biti nezadovoljnih 

rezultatima natječaja te da su se svi kandidati mogli informirati o natječaju i u Gradu Kutini  u 

upravnom odjelu i kod Povjerenstva. Naglasio je da oni koji su nezadovoljni imaju mogućnost 

žalbe na provedbu natječaja. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je obavijestio prisutne da prema članku 105. Poslovnika Gradskog 

vijeća Grada Kutine Gradsko vijeće javnim glasovanjem, većinom nazočnih, odlučuje mogu li se 

osobe koje prate i prisustvuju sjednici obratiti Gradskom vijeću te je upitao prisutne da li se slažu 

da se da mogućnost nazočnim ratarima da se obrate vijeću. Vijeće je s 17. glasova za dopustilo da 

se sjednici obrate g. Goranu Jančiću i g. Ivanu Mikleniću da se obrate Vijeću. 
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G. Jančić smatra da je navedeni natječaj samo prividno proveden prema Zakonu i da postoji razlog 

zašto su donijete izmjene i dopune zakona. Istaknuo je da dosadašnji zakupnici, ratari, ostaju bez 

zemlje i bez ikakvih prava. Upitao je prisutne zašto se navedeni natječaj ne poništi te se raspiše 

novi natječaj po novom važećem zakonu koji bi po njemu bio pravedniji. 

 

G. Miklenić smatra da je zakon po kojemu je raspisan natječaj nedorečen i manipulativan te da je 

s razlogom donesen novi zakon. Istaknuo je da novi zakon favorizira ratare jer se uvidjelo šta se 

radi na zemlji, a to je podizanje kvalitete tla tako da se ostvare veći prinosi. Ujedno se osvrnuo na 

nemogućnost podizanja žalbe ili pokretanja upravnog spora te je ukazao na nekoliko nelogičnosti 

dodjele zemljišta i samim time obavijestio prisutne da će se žaliti na ishod natječaja. 

 

Vijećnik g. Miroslav Šnjarić, u ime Povjerenstva čiji je član, obavijestio je prisutne da je 

Povjerenstvo odradilo veliki posao sukladno zakonu koji je donijela Republika Hrvatska te je 

ukazao da je veći postotak poljoprivrednika koji je prošao na natječaju i dobio zemlju koju su i 

ranije obrađivali i koristili. Istaknuo je da osim njega i g. Čovića povjerenstvo čine stručni ljudi 

koji znaju šta rade i zamolio je poljoprivrednike koji su nezadovoljni da iskoriste svoje pravo i neka 

pokrenu tužbu. 

 

Vijećnik g. Nebojša Čović, kao predsjednik Povjerenstva još je jednom ukazao da je zakon 

propisan od strane Republike Hrvatske, a da je na Povjerenstvu bilo da se natječaj provede sukladno 

zakonu. 

 

S 10 glasova za, 6 protiv, 2 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Grada Kutine od 10. veljače 2022. godine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 8. 

Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtiće 

Kutina 

 

Pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, g. Željko 

Tomičić  obrazložio je Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune 

Statuta Dječjeg vrtiće Kutina. Istaknuo je da se radi o tehničkoj odluci koja se odnosi na 

usklađivanje Statuta Dječjeg vrtića sa Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o predškolskom 

odgoju i obrazovanju. Ujedno se osvrnuo na promjene koje se uvode, a to je primjerice obveza 

pohađanja predškole, drugačiji postupak izbora ravnatelja i dr. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno, s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 
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Odluka 

o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtiće Kutina 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 9. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplaćivanje usluga 

Dječjeg vrtića Kutina 

 

Pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, g. Željko 

Tomičić obrazložio je Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za 

naplaćivanje usluga Dječjeg vrtića Kutina. Podsjetio je vijećnike da je prije 15 mjeseci donijeta 

odluka  kojom se roditelji oslobađaju plaćanja cijene vrtića osim same prehrane. Pročelnik je 

obavijestio da vrtić pohađa 696 djece (od toga 630 djece u redovnom programu i 66 djece u 

predškoli) i da ima 118 zaposlenih osoba. Istaknuo je da se ekonomska cijena iz godine u godinu 

povećava te je napomenuo da je 2020. godine ekonomska cijena vrtića iznosila 1.850,00 kuna, dok 

se 2022. godine taj iznos povećao na 2.400,00 kuna. Pročelnik se osvrnuo na povećanje cijena 

energenata, komunalnih usluga i materijalnih troškova vrtića te je naglasio da će s ovim 

povećanjem cijena vrtića biti na razini kao prije 15 mjeseci. 

 

Vijećnik g. Dalibor Žiljak upitao je koliko je uloženo u vrtiće u razdoblju od 2018. godine do 2022. 

godine. Također se osvrnuo na broj zaposlenika i upitao koliko je zaposlenicima u vrtiću u istom 

periodu, od 2018. do 2022. godine, porasla plaća u postotku. Zamolio je odgovor o plaćama u 

pisanom obliku. 

 

Pročelnik je odgovorio da su prije dvije godine u okviru energetske obnove obnovljena dva objekta 

dječjeg vrtića te je istaknuo da se ulagalo i u dječja igrališta. Vezano za povećanja plaće 

zaposlenika, pročelnik je odgovorio da se svake godine radila korekcija plaće. Ujedno je naglasio 

da se trenutačno vode kolektivni pregovori o povećanju plaća zaposlenima u Dječjem vrtiću.  

 

Vijećnik g. Vedran Bohatka upitao je da li će se roditeljima smanjiti režije dok dijete nije u vrtiću 

ili će režije biti fiksne kao i prije 15 mjeseci. 

 

Pročelnik je dogovorio da će režije ostati fiksne, dok se za dane u koje dijete ne dolazi u vrtić neće 

plaćati troškovi prehrane. 

 

S 9 glasova za, 4 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplaćivanje usluga Dječjeg vrtića Kutina 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 10. 

Prijedlog odluke o pokretanju postupka za izbor članova Savjeta mladih Grada Kutine 

Pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, g. Željko 

Tomičić predstavio je Prijedlog odluke o pokretanju postupka za izbor članova Savjeta mladih 

Grada Kutine. Podsjetio je da je na prošloj sjednici održanoj 6. listopada 2022. godine Gradsko 

vijeće donijelo odluku o pokretanju postupka izbora članova Savjeta mladih Grada Kutine te da je 

javni poziv za kandidaturu članova objavljen 25. listopada. Natječaj je trajao 15 dana te je pristiglo 

4 prijave. Obavijestio je vijećnike da je Odbor za izbor i imenovanja Gradskog vijeća na sjednici 

utvrdio da nije dostavljen dovoljan broj kandidata kako je propisno odlukom o osnivanju vijeća te 

je predloženo novo pokretanje postupka. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner obavijestio je prisutne da je i sam član Odbora za izbor i imenovanje 

Grada Kutine te je ukazao na nelogičnost kod predlaganja kandidata od strane udruga i neformalnih 

skupina. 

 

Pročelnik je objasnio da je odlukom propisano da neformalna skupina može predložiti najmanje 30 

mladih ljudi te da nigdje nije propisano da netko ne može biti član 2,3 ili više udruga.  

 

Jednoglasno, s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o pokretanju postupka za izbor članova Savjeta mladih Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 11. 

Prijedlog plana rada Gradskog vijeća za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća g. Robert Krpes je predstavio Prijedlog plana rada Gradskog vijeća 

za 2023. godinu. 

 

Vijećnik g. Dalibor Žiljak osvrnuo se na točku 60. Plana koja propisuje održavanje Svečane 

sjednice Gradskog vijeća povodom Dana Grada Kutine 10. studenog 2023 te je upitao nije li se 

obilježavanje Dana grada, prema najavama, trebao prebaciti na mjesec lipanj.  

 

Pročelnica Službe za opće poslove gđa Martina Vazdar objasnila je da Statut Grada Kutine još nije 

promijenjen te kako sam Statut ima propisan datum obilježavanja Dana grada 10. studenoga nije 

se mogao u Plan rada Gradskog vijeća upisati neki drugi datum. Obavijestila je prisutne da se 

razmišlja o promjeni datuma obilježavanja Dana Grada te da će o svim promjenama vijećnici biti 

pravovremeno obaviješteni. 

 

Vijećnik g. Jure Nikšić osvrnuo se na obilježavanje Dana Grada te je ukazao na povijesni nastanak 

grada Kutine i sajmišta u gradu Kutini.   
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Jednoglasno, s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Plan 

 rada Gradskog vijeća Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Plan je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 12. 

Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Pročelnica Službe za opće poslove gđa Martina Vazdar prezentirala je Prijedlog odluke o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada 

Kutine za 2023. godinu. Naglasila je da je pravna osnova za donošenje navedene odluke propisana  

Zakonom o  financiranju političkih aktivnosti, izborne promidžbe i referendumu kojom je propisan 

minimum financijskih sredstava koje jedinice lokalne (područne) samouprave moraju osigurati za 

rad političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću.  Istaknula je da je za Grad Kutinu riječ o 

iznosu od 3.500,00 kuna odnosno 464,53 EUR po vijećniku godišnje. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno, s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom 

vijeću Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 13. 

Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika 

nacionalnih manjina Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Pročelnica Službe za opće poslove gđa Martina Vazdar predstavila  je Prijedlog odluke o načinu 

financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika nacionalnih manjina Grada Kutine za 2023. 

godinu te je istaknula da je pravni temelj donošenja odluke Ustavni zakon o pravima nacionalnih 

manjina i da Grad Kutina od 2003. godine redovito izdvaja sredstva za rad nacionalnih manjina i 

predstavnika nacionalnih manjina. Ujedno je istaknula da su sredstva ostala na razini 

prošlogodišnjih iznosa i to 555,00 EUR za administrativne troškove te za provođenje aktivnosti 

utvrđenih programom rada vijeća odnosno predstavnika 1.855,00 eura. 

 

Rasprave nije bilo. 
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S 12 glasova za, 0 protiv, 3 suzdržan donijeta je 

 

 

Odluka 

o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika nacionalnih manjina 

Grada Kutine za 2023. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

Zapisnik sastavila                     Tajnica Gradskog vijeća               Predsjednik Gradskog vijeća 

Ivana Turkalj            Martina Vazdar                        Robert Krpes 

 


